

About

Mandopop legend David Tao brings his acclaimed Soul Power II World Tour to Sydney's Qudos Bank Arena on 12 October 2025.

First introduced over two decades ago, Soul Power has become one of David's most iconic live creations, a concert experience built on the pure essence of music, heartfelt storytelling, and the connection between artist and audience.

Now reimagined for a new era, Soul Power II blends the warmth and authenticity of its original spirit with fresh arrangements, new songs, and moments designed to bring fans closer than ever before.

With his soulful voice, genre-crossing style, and deep musicality, David will take audiences on a journey through reinterpreted classics, long-requested favourites, and intimate new performances, all delivered with the honesty, energy, and artistry that have defined his career.

介绍

华语流行乐坛传奇人物陶喆将于 2025 年 10 月 12 日携其备受赞誉的“灵魂力量 II 世界巡回演唱会”登陆悉尼 Qudos Bank Arena。

二十多年前首次亮相的“灵魂力量”(Soul Power) 早已成为David最具代表性的现场作品之一。这场音乐会以音乐的纯粹本质为核心，融合了真挚动人的叙事以及艺术家和观众之间的情感联结，构筑出独一无二的现场体验。

如今，“灵魂力量II”为新时代打造全新呈现，在保留原作温度与真诚的同时注入了崭新的编曲、全新歌曲，以及精心设计的互动环节，旨在让歌迷们获得前所未有的亲密体验。

凭借充满灵魂的嗓音、跨越音乐流派的独特风格，以及深厚的音乐造诣，David将带领观众踏上一段非凡的音乐旅程——重新演绎的经典曲目、歌迷翘首以盼的热门金曲，以及充满个人魅力的全新演绎，所有这一切都将以他职业生涯中一以贯之的真诚、激情与艺术魅力倾情呈现。

Event Times

Box Office: 6:00pm

External Doors: 6:00pm

Internal Doors: 6:30pm

DAVID TAO: 7:30pm

***All times are approximate only and subject to change**

活动时间

售票处: 下午 6 点

外部大门开放: 下午 6 点

内部大门开放: 下午 6 点 30 分

DAVID TAO: 晚上 7 点 30 分

*所有时间仅供参考，可能会有所调整。

Important Information:

- No bags over A5 (200 mm x 150 mm) sizing will be permitted into the Arena. No backpacks of any size will be permitted.
- At the Venue turn your phone brightness up and have your ticket/s displayed on your phone and ready to scan at the entry. If you have NFC Functionality on your phone, please ensure it's switched on.
- To avoid bag check queues, express lanes are provided for those patrons that attend with no bags or items that need to be security checked.
- Qudos Bank Arena is a CASHLESS venue – all transactions including food, beverage and merchandise outlet transactions will be cashless.
- Hydration Station (water fountain) facilities are available within the Arena. Please bring your empty water bottles – (No glass, hard plastic or metal & no bottles larger than 600ml).
- Please Note: Strobe Lighting & Laser effects will be used throughout the performance.
- Qudos Bank Arena values the safety of all patrons. To report anti-social behaviour or if you require assistance, SMS 0428 785 717 with your issue and location during an event.
- A complete list of Prohibited Items and Conditions of Entry can be found on the Qudos Bank Arena website.

重要信息：

- 任何大于A5尺寸（200 毫米 × 150 毫米）的包袋都不允许带入场馆。任何尺寸的背包也不允许带入。
- 在场馆内，请将手机亮度调高，并将您的票务信息显示在手机上，以便在入口处扫描。如果您手机具备近场通信（NFC）功能，请确保已开启。
- 为避免排队检查随身包袋，特设快速通道给没有携带包袋或随身物品无需进行安全检查的观众。
- Qudos Bank Arena为无现金场所——所有交易，包括食品、饮料和商品摊位的交易，都将采用无现金方式。
- 场馆内设有饮水站（饮水处）。请自带空水瓶（请勿携带玻璃、硬塑料或金属材质的水瓶，且水瓶容量不得超过 600 毫升）。
- 请注意：演出期间将使用频闪灯和烟雾效果。
- Qudos Bank Arena重视所有观众的安全。如遇反社会行为或需要帮助，请在活动期间发送短信至 0428 785 717，说明您的问题和所在位置。
- 完整的违禁物品清单和入场条件可在 Qudos Bank Arena网站上查看。